
Protokoll fört vid medlemsmöte med Hidingsta IK Tisdag 29 september 2020 
Närvarande: Mimmi Fjellner, Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Robert Nilsson, Samuel Hansen, Marcus 
Holm, Manne Ljunghaga, Roger Fransson, Mattias Lundin,  
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare 
Samuel Hansen valdes till sekreterare. 

 
3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående möte 
Vi får inget aktivitetsbidrag från kommunen då vi ansökt för sent. Detta innebär ett tapp på ca 90 000 kr i 
vår budget.  

 
5. Ekonomi 

Ekonomin gicks igenom. Vi har 6000 minus i budget i dagsläget. På våra konton har vi ca 20000 kr men 
ytterligare utgifter väntas under hösten. Vi hoppas vi kan sälja en del restaurangchanser. Om vi säljer de 
häften vi beställ får en förtjänst på 10000 kr.  

 
6. Läget i lagen 

A-laget: Marcus informerar om att det var en annorlunda säsong och förväntningarna var inte så höga. 
NÅgra nya spelare har höjt prestationerna och chansen till kvalspel inför division 3. Stämningen har varit 
god och det har inte varit så mycket skador. Spelarna vill gärna fortsätta spela i division 4 kommande år 
och satsa på att vara ett topplag där. 
Bollskoj har haft ca 6 barn som spelat på söndagar med frenesi och engagemang. Till våren hoppas vi 
att fler barn från bygden vill röra på sig och spela.  
Gubbfotbollen på söndagar har i genomsnitt 12 spelare som umgås och luckrar upp planen.  
Tabataträningen fortsätter för fullt på onsdagar. De är ca 6 stycken utövare. 

 
7. Jan-Olov presenterade idén om att bygga en Padelplan vid vallen. Vi får tänka vidare på saken, det 

krävs en ekonomisk insats på ca 500 000 kr.  
 

8. Spelarna undrar vad styrelsen har för mål med föreningen. Ordförande svarar att målet i första hand är 
att överleva vilket är tufft. Vi vill också ha mer barn involverade i aktiviteter men det är väldigt svårt att få 
föräldrar att ställa upp och hjälpa till. Vi hoppas att Therese bollskoj kan ge ringar på vattnet.  

 
9. Nästa möte  

Mats kallar till nästa möte då vi kollar igenom bokslutet och ser över sponsorpaketet.  
 

10. Mötet avslutades 
Ordförande avslutade mötet. 

 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


